

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : YB. DATUK BUNG MOKTAR BIN
RADIN [KINABATANGAN]**

TARIKH : 18 MAC 2014

SOALAN :

YB. Datuk Bung Moktar bin Radin [Kinabatangan] minta **MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN** menyatakan apakah usaha Kementerian dalam usaha menaiktaraf dan selanjutnya mempromosi tempat-tempat pelancongan tempatan seperti yang terdapat di daerah Kinabatangan.

**JAWAPAN : DATO' SERI MOHAMED NAZRI ABDUL AZIZ
MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN**

Tuan Yang di-Pertua,

Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan Malaysia telah memperuntukkan sebanyak **RM46.7 juta** di bawah Rancangan Malaysia KeSepuluh (RMKe-10) bagi melaksanakan projek-projek pembangunan di Negeri Sabah dan sebanyak **RM7.5 juta** telah diperuntukkan di kawasan Parlimen Kinabatangan bagi melaksanakan **Projek Pembinaan Bangunan Perpustakaan Awam Cawangan Kinabatangan, Sabah.**

Kementerian ini juga telah memperuntukkan sebanyak RM280,000.00 bagi menaiktaraf kemudahan homestay di daerah Kinabatangan iaitu:

- a) **Projek Menaiktaraf Kemudahan Homestay Miso Walai** sebanyak **RM180,000.00**; dan
- b) **Projek Menaiktaraf Kemudahan Homestay Bilit** sebanyak **RM100,000.00**

Antara projek-projek yang dluluskan adalah seperti:

- a) Menaiktaraf jeti Kampung Menggaris;
- b) Pembinaan *handrail* di kawasan jeti; dan
- c) Laluan pejalan kaki

Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan Malaysia telah memperuntukkan sebanyak **RM1.3 juta** di bawah Rancangan Malaysia KeSembilan (RMKe-9) bagi **Projek Menaiktaraf Infrastruktur**

Pelancongan di Santuari Hidupan Liar Hilir Kinabatangan. Projek ini telah siap sepenuhnya dan telah dimanfaatkan oleh pelancong-pelancong yang berkunjung ke Kinabatangan.

Pelbagai usaha yang telah dilaksanakan oleh pihak Kementerian dalam mempromosikan kawasan Kinabatangan sebagai salah satu daripada *eko-tourism* yang terkemuka di negara ini, antaranya ialah dengan menyediakan maklumat berhubung lokasi-lokasi pelancongan yang menarik di kawasan Kinabatangan melalui brosur dan risalah di setiap Pusat Penerangan Pelancongan di seluruh negara dan di semua 44 Pejabat Pelancongan Malaysia di luar negara.

Sekian, terima kasih.